
INTERJÚ ÉVA NÉNIVEL 

1.-Hány éves korától tanulta az oroszt? 

   -Ötödikes koromtól, azaz 11-12 éves voltam, mikor elkezdtük a nyelvtanulást. 

2.-Hány éves korától tanulta az angolt? 

   -14 éves koromtól, a gimnázium első évfolyamától. 

3.-Melyik nyelv tetszik jobban? 

  -Mind a kettőt nagyon szeretem. Az orosz nyelvet sajnos már nem használom régóta, így 

sokat felejtettem belőle.  

4.-És hogyan kapcsolódik ide a történelem? 

  -Orosz-földrajz szakot szerettem volna választani a tanárképző főiskolán, de nem indult 

ilyen párosítás abban a tanévben. A történelem volt a másik kedvenc tantárgyam. Kezdettől 

fogva nagyon szerettem, így erre esett a választásom. 

5.-Mennyire lelkesek a gyerekek az órán? Vagy az anyagtól függ? 

  -Persze van, ami jobban érdekli őket, valami nem annyira. Általában az alsó tagozatos és az 

ötödikes gyerekek lelkesednek a nyelvtanulásért jobban. A felsőbb évfolyamokon, mikor 

komolyabbá válik a tanulás, már sokszor csökken a kedvük. 

6.-Milyen kapcsolatban van az osztályával? 

  -Nagyon szerettem én minden osztályomat, a jelenlegi hatodikosokat is, viszont tőlük ritkán 

érzem a viszonzást. Persze azért vannak jó pillanatok, de még sokat kell dolgozni a jó 

kapcsolatért. 

7.-Mennyi ideig tanult?  

  -Mindent összevetve 21 évig tanultam és azóta is több továbbképzésen vettem részt. 

8.-Jó kapcsolatban van-e a kollégákkal? 

  -Igen, azt gondolom, jól tudunk együttműködni, kiegészítjük egymást. Időnként vannak 

közös programjaink is. 

9.-Vissza szoktak-e járni a régi diákok? 

  -Vissza, sokan az iskolai programokon látogatnak meg, ünnepeken szoktak jönni. Néhányan 

üzenetekben is megkeresnek. 

10.-Szoktak-e (sikeres) versenyek lenni? 

    -Igen, minden évben van, akik bejutnak az első három helyezett közé a kazincbarcikai és 

egyéb tankerületi versenyeken. 

A riportot készítette: Péntek Panni 6. osztályos tanulónk 

 

 


